

# မုန်နှုတ်

# မုန်ဆီ ❄️

## တၢ်တရိၣ်ကွံာ်မူခိၣ်ဖိလိၤဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ

Saint Paul ဘီးဘၣ်သ့ၣ်ညါလီၤ မူခိၣ်ဖိလိၤဂ့ၢ်ဂီၢ်အူ မူခိၣ်ဖိလိၤဝဲ ၃ စ့မုၢ်ခိၣ် မ့တမ့ၢ် အါန့ၢ်အန့ၢ် မ့တမ့ၢ် မူခိၣ်ဖိလိၤဟံၣ်ဖိၣ်ထီၣ်အသး ၃ စ့မုၢ်ခိၣ် လၢစ့ၤသီအတီၢ်ပူၤန့ၣ်လီၤ. ကျဲတဖၣ်န့ၣ်တၢ်ကဟံၣ်ပနီၣ်အိၣ်လၢ တၢ်တရိၣ်ကွံာ်ကျဲလၢမုၢ်ဆါခိ မ့တမ့ၢ် တၢ်တရိၣ်ကွံာ်ကျဲလၢမုၢ်န့ၣ်တဖၣ်န့ၣ်လီၤ. ကျဲလၢတၢ်တရိၣ် ကွံာ်အိၣ်လၢမုၢ်န့ၣ်တဖၣ်န့ၣ် အိၣ်ဒီးတၢ်တရိၣ်ကွံာ်မူခိၣ်ဖိပနီၣ်အဂီၢ်ဒီးအဝါဒ်လၢ တၢ်ဟံၣ်ဖျါထီၣ်အိၣ်လၢလၢအသးန့ၣ်လီၤ. ကျဲလၢတၢ်တရိၣ်ကွံာ်လၢမုၢ်ဆါခိတဖၣ် တဖၣ်တအိၣ်ဒီးတၢ်တရိၣ်ကွံာ်တၢ်အပနီၣ်တဖၣ်ဘၣ်.

## တၢ်တရိၣ်ကွံာ်ကျဲလၢမုၢ်န့ၣ်

## တၢ်တရိၣ်ကွံာ်ကျဲလၢမုၢ်ဆါ



### ကျဲလၢတၢ်တရိၣ်ကွံာ်လၢမုၢ်ဆါခိတဖၣ် တအိၣ်ဒီး တၢ်ပနီၣ်ဘၣ်.

**အခါဖဲလဲၣ်-** စးထီၣ်လၢ ဟါခိ ၉:၀၀ န့ၣ်ရံၣ်ဖဲ တၢ်ဘီးဘၣ်ရၢလီၤ ဂ့ၢ်ဂီၢ် အူမူခိၣ်ဖိလိၤအခါတုၤလၢဂီၤခိတုၤလၢကျဲတဖၣ် တၢ်တရိၣ် ကွံာ်အိၣ်လၢအူကျဲကပၤတၢ်ကစီၤထီၣ်ဝံၤတစုန့ၣ်လီၤ.

**တၢ်လီၤဖဲလဲၣ်-** ကျဲလၢသီလုၣ်အါတဖၣ်- တၢ်မၤနီၣ်ယၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်ပနီၣ် တဖၣ်လၢ အတဲဲကျဲလၢ တၢ်တရိၣ်ကွံာ်မူခိၣ်ဖိလိၤမုၢ် န့ၣ်လီၤန့ၣ်ဒီး ကလံၤစိး - ကလံၤထံးပုၤအိၣ်ဆိးလီၤ အကျဲ တဖၣ် လၢအအိၣ်ဒီး တၢ်ပနီၣ်လၢအတဲဲ တၢ်တရိၣ်ကွံာ် မူခိၣ်ဖိလိၤမုၢ်န့ၣ်လီၤကျဲလၢအံၤတကပၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်တြီၢ်တၢ်ဟံၣ်ပတုၢ်သီလုၣ်တုၤလၢ တၢ်တရိၣ်ကွံာ် မူခိၣ်ဖိတဖၣ်တုၤလၢ ကျဲကပၤတၢ်ကစီၤထီၣ်ဝံၤလံတစုန့ၣ်လီၤ.

**အခါဖဲလဲၣ်-** စးထီၣ်ဖဲတၢ်တရိၣ်ကွံာ်မူခိၣ်ဖိလိၤမုၢ်န့ၣ်အကျဲတုၤလၢကျဲကပၤ တၢ်ကစီၤထီၣ်, လီၤဆိဒ်တၢ်ဖဲ ဂီၤခိ ၈ န့ၣ်ရံၣ်ဖဲ လၢခံတနံၤန့ၣ်လီၤ.

**တၢ်လီၤဖဲလဲၣ်-**မုၢ်ထီၣ်-မုၢ်န့ၣ်ပုၤအိၣ်ဆိးတၢ်လီၤယုၣ်ဒီးကလံၤစိး - ကလံၤထံး ပုၤအိၣ်ဆိးတၢ်လီၤအကျဲတစီပၤ--လၢတအိၣ်ဒီးတၢ်တရိၣ် ကွံာ်မူခိၣ်ဖိလိၤ မုၢ်န့ၣ်အတၢ်ပနီၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

**တၢ်နီၣ်-** တၢ်အိၣ်ဒီးတၢ်မုၢ်လၢကွၢ်မိအါမးလၢတၢ်သိၣ်တၢ်သီတဖၣ် အဖိ ခိၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်မၤနီၣ်တၢ်ကွၢ်မိတဖၣ် ဂုၤဂ့ၢ်န့ၣ်လီၤ.

**ဟးဆူးတၢ်မၤန့ၢ်လဲးမးစ့အိၣ်လိးဒီးတၢ်သုးစိၣ်ကွံာ်သီလုၣ်ဆူအယံၤတက့ၢ်!**  
ဝုၢ်ကဟ့ၣ်တၢ်ယုစ့အိၣ်လိးလဲးမးဒီးသုးကွံာ်သီလုၣ်တဖၣ်ဆူအယံၤတကျဲလၢတၢ်တရိၣ်ကွံာ်မူခိၣ်ဖိတဖၣ်န့ၣ်လီၤ. စ့အိၣ်လိးလၢ “မူခိၣ်ဖိလိးမး” န့ၣ်မုၢ်ဝဲ ၅၆ န့ၣ်လီၤ. တၢ်မုၢ်သုးဖျိးကွံာ်နသီလုၣ်ဆူတၢ်လီၤအဂီၢ်န့ၣ် နကဘၣ်ဟ့ၣ်အါထီၣ်တၢ်သုးသီလုၣ်ဆူဒီးတၢ်ဟံၣ်သီလုၣ်လီၤအပူၤတဖၣ်န့ၣ်လီၤ.

လၢတၢ်ကယုသ့ၣ်ညါမုၢ် တၢ်စးထီၣ်ဘီးဘၣ်ရၢလီၤ ဂ့ၢ်ဂီၢ်အူမူခိၣ်ဖိလိၤအဂီၢ်, ကန့ၣ်ကွဲၤလုၤလီၤ, ကွၢ် ကွဲၤဟူဖျါအတၢ်ကစီၣ်တဖၣ်ဒီးဖးလံာ်တၢ်ကစီၣ်တဖၣ်-- မ့ တမ့ၢ် ကိးလိတဲစိး **651-266-PLOW (651-266-7569)** လၢအမ့ၢ်လိတဲစိးအကျဲလၢအဟ့ၣ်တၢ်ကစီၣ်ဘၣ်ယးမူခိၣ်ဖိလိၤအဂီၢ်န့ၣ်တက့ၢ်. တၢ်တရိၣ် ကွံာ် မူခိၣ်ဖိအဂီၢ်န့ၣ် နလဲၤကွၢ်အိၣ်သ့ဖဲ ဝုၢ်အဟ့ၣ်ယံၤသန့ဖဲ [www.stpaul.gov](http://www.stpaul.gov) သ့န့ၣ်လီၤ. ဆဲးလီၤမံၤလၢ တၢ်ကဆူၢ်န့ၢ်န့ၢ် အံၤမုၢ်လဲ မ့တမ့ၢ်တၢ်ဆူၢ်တၢ်ကစီၣ် လၢလီၤတဲစိးဒုးသ့ၣ်ညါန့ၣ်အဂီၢ်ကိး **SnowAlert** & [www.stpaul.gov.snowalert](http://www.stpaul.gov.snowalert) တက့ၢ်. မ့တမ့ၢ် ကွၢ်ပတၢ်ကစီၣ်လၢ ထွံးထၢၣ် (Twitter) အပူၤဖဲ [www.twitter.com/stpaulpublicw](http://www.twitter.com/stpaulpublicw) န့ၣ်တက့ၢ်.



